



PRESS RELEASE

Category: Powder Coatings

IBA Kimya / Pulvercoat

Functional surfaces provide value added

Stuttgart, 10 January 2022 – Bundled technologies give surfaces new functions. According to Wolfram Alber, Managing Director of Pulvercoat, the trend is "smart coatings", products with special properties. IBA Kimya, together with its sales partner Pulvercoat for the German speaking area, will present a large selection of these functional surfaces at their fair stand. Some examples are, intelligent surfaces that prevent the development of bacteria, coatings that are approved for contact with drinking water or foodstuffs, products to create ESD surfaces in order to avoid spark generation and powder coatings which transform insulative surfaces into conductive upon application of the smart coating as a final layer.

Experts of IBA Kimya Research and Development laboratories will advise visitors on individual solutions for surfaces of complex components. In addition, four new design series of high-quality metallic coatings will be presented that are produced by our own premium bonding technology. Up-to-date design catalogues will be freely available.

IBA Kimya Sanayi ve Ticaret AS

www.iba.com.tr

export@iba.com.tr

Pulvercoat Vertrieb e.K.

Tel. +4971167428730

info@pulvercoat.de

www.pulvercoat.de

Halle 1, Stand 1138 (Press contact: Wolfram Alber)



PRESSEMITTEILUNG

Kategorie: Pulverlacke

IBA Kimya / Pulvercoat

Funktionelle Oberflächen bieten Mehrwert

Stuttgart, 10. Januar 2022 – Gebündelte Technologien verleihen Oberflächen neue Funktionen. „Smart Coatings“ mit speziellen Produkteigenschaften sind der Trend“, so Wolfram Alber, Geschäftsführer bei Pulvercoat. Gemeinsam mit IBA Kimya präsentiert der Vertriebspartner für den deutschsprachigen Raum eine große Auswahl dieser funktionellen Oberflächen am Messestand. Beispiele sind intelligente Oberflächen, die Bakterienbildung verhindern. Beschichtungen, die für den Kontakt mit Trinkwasser oder Lebensmitteln zugelassen sind. Elektrisch ableitfähige Oberflächen, die Funkenbildung vermeiden.

Mitarbeiter aus Forschung und Entwicklung beraten die Besucher am Messestand zu individuellen Oberflächenlösungen für komplexe Bauteile. Vorgestellt werden zudem vier neue Designserien mit hochwertigen Metallic-Lacken, die im eigenen Premium-Bond-Verfahren hergestellt werden. Aktuelle Designkataloge liegen zur Mitnahme aus.

IBA Kimya Sanayi ve Ticaret AS

www.iba.com.tr

export@iba.com.tr

Pulvercoat Vertrieb e.K.

Tel +4971167428730

info@pulvercoat.de

www.pulvercoat.de

Halle 1, Stand 1138 ((Presse Kontakt: Wolfram Alber)